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Zápisnica 

6. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

24. septembra 2024 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Ročný plán úloh  

2.1 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Prehodnotiť osobné príplatky 

nepedagogických zamestnancov všetkých súčastí univerzity  súčasne s vyplnením 

záznamového listu zamestnanca. 

Aktuálne záležitosti 

2.2 Informácia o spracovaní Periodickej hodnotiacej správy za rok 2023 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

4.1 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Organizácia aktivity „Informačné 

vzdelávanie pre študentov TU“. 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj 

Aktuálne záležitosti  

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Pokračovať v rekonštrukcii a 

modernizácii priestorov pracovísk všetkých súčastí univerzity, tak aby boli 

konkurencieschopné a vytvárali pozitívne a stimulujúce prostredie pre zamestnancov 

i študentov univerzity. 

7.2 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Pokračovať so stavebnými úpravami 

a modernizáciou technických zariadení budovy PDF - II. etapa. 

7.3 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - Obstaranie a implementáciu 

certifikovaného systému správy registratúry. 

Aktuálne záležitosti 

8. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

9. Rozličné 

 

 

Bod 1 

6. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., poverený výkonom funkcie rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „poverený rektor univerzity“). Privítal prítomných 

členov KR TU. Ospravedlnil neúčasť prof. PhDr. Vladimíra Rábika, PhD., povereného 

prorektora TU a prof. PhDr. Mareka Majdana, MSc. PhD., povereného prorektora TU, ktorí 

sa nemohli osobne zúčastniť rokovania. Privítal prodekana TF TU, ThDr. ICDr. Remigiusza 

Piotra Górskieho, OFM, ktorý sa rokovania zúčastnil v zastúpení dekana TF. Následne 

oboznámil prítomných s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU o vyjadrenie. 

Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol predložený na rokovaní.  
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Bod 2 

 

Poverený rektor univerzity informoval prítomných členov KR TU o aktuálnych 

záležitostiach.   

V úvode informoval, že sa dňa 5.9.2024 zúčastnil na 115. rokovaní SRK v Banskej 

Bystrici. Hlavnou témou bolo prerokovanie žiadosti MŠVVaM SR o vyjadrenie sa k úprave 

váhovania VER 2026. SRK prijalo uznesenie, ktorým odporúča v rámci periodického 

hodnotenia výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti VER 2026 variabilné 

váhovanie modulov (1) vedecké a umelecké výstupy, (2) spoločenský dopad a (3) tvorivé 

prostredie podľa skupín oblastí výskumu až na úrovni súčastí vysokých škôl, ktoré majú 

rôznorodý charakter. Metodika VER 2026 môže byť ešte ďalej upravovaná, SRK sa bude 

vyjadrovať aj k finálnemu návrhu. 

Na zasadnutí sa zúčastnil aj predseda výkonnej rady SAAVŠ prof. Redhammer. 

Upozornil, že vysoké školy, ktoré získali rozhodnutie o súlade zabezpečovania kvality 

vzdelávania so štandardami SAAVŠ a môžu samostatne vytvárať nové študijné programy v 

odboroch, v ktorých pôsobia, musia nové programy zapísať do registra spravovaného 

MŠVVaM SR, pretože SAAVŠ sa bude vo svojej činnosti opierať o tieto registre. Avizoval, 

že v nadväznosti na odporúčania, ktoré sú uvedené v hodnotiacich správach, budú realizované 

kontroly, preto odporučil vysokým školám venovať sa dôkladne uvedeným odporúčaniam. 

Ďalej poverený rektor informoval o sprístupnení elektronických formulárov žiadostí o 

akreditáciu habilitačných konaní a akreditáciu inauguračných konaní a o zmene spôsobu 

prijímania žiadostí o zrušenie akreditácie habilitačného konania a inauguračného konania. Do 

pozornosti dal plánované podujatie SAAVŠ, ktoré sa bude konať 21. a 22. novembra 2024 v 

Bratislave za účasti prezidenta Európskej asociácie pre zabezpečovanie kvality vo vysokom 

školstve („ENQA“).  
Na zasadnutí SRK zúčastnili aj zástupcovia zo Slovenskej informačnej služby („SIS“), 

ktorí informovali o témach spojených s bezpečnosťou. Diskusia s bezpečnostnou komunitou 

sa týkala boja proti terorizmu, nelegálnej migrácie a prenosu nehmotných technológií. SIS 

apelovala na vysoké školy, aby dôsledne dodržiavali zákonnú oznamovaciu povinnosť 

týkajúcu sa ukončenia štúdia zahraničných študentov na Úrade cudzineckej a hraničnej 

polície. 
Poverený rektor univerzity ďalej informoval o personálnych zmenách v rámci 

rektorátu.  Do dôchodku odišiel Ing. Krišica, vedúci technického úseku. Na uvoľnené miesto 

bol prijatý Ing. Ondrus, ktorého kvestorka univerzity predstavila prítomným priamo na 

zasadnutí. Následne informoval, že Ing. Koricina, riaditeľ CIS oznámil svoj odchod do 

dôchodku v najbližších týždňoch zo zdravotných dôvodov, preto bude potrebné realizovať 

proces výberového konania. Kvestorka univerzity oznámila, že o odchod do dôchodku 

požiadal aj Ing. Drgoň z referátu VO, na jeho miesto bola prijatá od 1.10.2024 p. 

Krištofiaková z FZaSP TU.   

Následne poverený rektor univerzity informoval prítomných členov KR TU o ďalších 

aktuálnych záležitostiach:  

- dňa 17. 9. 2024 bol podpísaný dodatok k partnerskej zmluve v súvislosti s konzorciom 

za účasti rektorky a kvestora UCM v Trnave;  

- podpísaná bola zmluva s víťazmi súťaže na výstavbu auly a kongresového centra pri 

PF TU, odovzdania staveniska prebehne po 11.10.2024; 

- prebieha príprava podkladov na vypísanie súťaže na realizáciu obnovy fasády budovy 

FZaSP TU a zároveň na zabezpečenie odvlhčenie priestorov v budove PF TU; 

- bola skompletizovaná personálna matica riadiaceho tímu na integračné aktivity 

v rámci konzorcia, v najbližších týždňoch budú prebiehať pracovné stretnutia za 

účelom rozbehnutia integračných aktivít;  

- v súvislosti so zvyšovaním bezpečnosti bola vysúťažená firma a pripravená zmluva na 

podpis, v letných mesiacoch prebiehali obhliadky budov od výsledkov čoho sa budú 

vyvíjať ďalšie aktivity;  
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- do pozornosti dal zverejnenie upozornenia pre študentov na podvodné e-maily a 

telefonáty s cieľom vylákať peniaze za ubytovanie na našich internátoch, 

v nadväznosti na incident, ktorý sa odohral v tejto súvislosti, kedy bola podvodným 

spôsobom vyžiadané peniaze od študentky univerzity; 
- dňa 16. 9. 2024 ocenil bývalú dekanku Filozofickej fakulty, prof. Martu Dobrotkovú 

medailou rektora a pamätnou listinou pri príležitosti jej okrúhleho životného jubilea; 

- dňa 18. 9. 2024 sa 17. ročník športovo – turistického  podujatia „DEŇ TRNAVSKEJ 

UNIVERZITY V TRNAVE“, v prostredí Dobrovodského krasu Malých Karpát 

v rekreačnom stredisku Dúbrava na Prašníku. 

 

2.1  

Poverený rektor univerzity v ďalšom bode programu informoval o plnení úlohy RPÚ 

2024 - Prehodnotiť osobné príplatky nepedagogických zamestnancov všetkých súčastí 

univerzity súčasne s vyplnením záznamového listu zamestnanca. V tejto súvislosti dal do 

pozornosti, že neboli odovzdané všetky záznamové listy a vyzval k ich doplneniu. KR TU 

prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 1/6-24092024 

KR TU vzalo na vedomie informácie povereného rektora univerzity o plnení úlohy RPÚ 

2024 - Prehodnotiť osobné príplatky nepedagogických zamestnancov všetkých súčastí 

univerzity súčasne s vyplnením záznamového listu zamestnanca. 

Z: prof. Lichner 

 

2.2 

V ďalšom bode programu odzneli informácie o spracovaní Periodickej hodnotiacej 

správy za rok 2023. Dr. Krupová uviedla, že správa je v štádiu prípravy, pričom dala do 

pozornosti, že správa okrem povinných častí obsahuje aj všetky zistenia a odporúčania 

akreditačnej agentúry, ktoré nám boli doručené v rámci hodnotiacej správy po ukončení 

procesu posudzovania súladu vnútorného systému. Periodická hodnotiaca správa po jej 

finálnom spracovaní bude zaslaná na prerokovanie VR TU a následne na schválenie RVHK.   

Dr. Nevolná v nadväznosti na spracovávanie periodickej hodnotiacej správy navrhla, 

aby štruktúra PHS fakúlt obsahovala vyhodnotenie opatrení s návrhom na ich realizáciu za 

každý hodnotený rok. V tejto súvislosti navrhla vytvorenie pracovnej skupiny, s čím KR TU 

na základe výsledkov diskusie konsenzuálne súhlasilo. KR TU prijalo nasledovné uznesenie: 
 

UZNESENIE KR TU 2/6-24092024 

KR TU berie na vedomie informácie o spracovaní Periodickej hodnotiacej správy za rok 

2023 a o zámere vytvorenia pracovnej skupiny.  

Z: prof. Lichner 

 

 

Bod 3 

 

Poverená prorektorka pre vzdelávanie a kvalitu, dr. Nevolná v rámci ďalšieho bodu 

programu oboznámila prítomných s aktuálnymi informáciami z tejto oblasti.  

V letných mesiacoch prebiehal proces prideľovania ubytovania študentom na základe 

doručených žiadostí, po spracovaní ubytovacej štatistiky bude informovať o konkrétnych 

výsledkoch procesu na najbližšom zasadnutí KR TU. Do pozornosti dala, že na konci júna 

budúceho roku končí platnosť zmluvy o zabezpečení ubytovanie v priestoroch budovy 

Nukleon, bude preto potrebné riešiť proces verejného obstarávania na zabezpečenie 

ubytovania študentov.  

V dňoch 11. 7. 2024 a 9. 8. 2024 sa uskutočnilo zasadnutie komisie rektora TU vo 

veci preskúmania žiadostí uchádzačov o preskúmanie rozhodnutia o výsledku prijímacieho 

konania, pričom zhodnotila bezproblémový priebeh vyhodnocovania rozhodnutí.  
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Ďalej informovala, že dr. Sekerešová, vedúca odd. pre vzdelávanie a starostlivosť o 

študentov, zefektívnila procesy vydávania rozhodnutí dekanov o vyrubení školného, 

evidovania žiadosti študentov o zmene v úhrade vyrubeného školného a vydávania rozhodnutí 

rektora o zmene v úhrade školného, a to ich podrobným zapracovaním všetkých čiastkových 

úloh do systému MAIS prostredníctvom podaných tiketov. 

 

 

Bod 4 

 

Vzhľadom na neúčasť povereného prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosti  

na zasadnutí odznejú aktuálne záležitosti a informácie z tejto oblasti na najbližšom zasadnutí 

KR TU.  

 

 

Bod 5 

 

Vzhľadom na neúčasť povereného prorektora pre rozvoj a informačné systémy na 

zasadnutí odznejú aktuálne záležitosti a informácie z tejto oblasti na najbližšom zasadnutí KR 

TU.  

 

 

Bod 6 

 

Poverená prorektorka pre vonkajšie vzťahy, doc. Masaryková v rámci ďalšieho bodu 

programu oboznámila prítomných s aktuálnymi informáciami z tejto oblasti.  

Informovala, že dňa 22.10.2024 sa uskutoční kontrola zahraničných expertov na 

mieste v súvislosti s projektom v rámci  Výzvy pre audit úrovne internacionalizácie a 

implementácia projektov internacionalizácie vysokých škôl a verejných výskumných 

inštitúcií, ktorý sa TU podarilo získať. V spolupráci s fakultami bola pripravená 

samohodnotiaca správa o stave internacionalizácie TU, ktorá bola do konca augusta 

prostredníctvom ministerstva školstva predložená zahraničným expertom. Ďalším krokom je 

práve tzv. „onsite“ návšteva zahraničných expertov na mieste, ktorá má presnú štruktúru 

a harmonogram. Počas týchto 2 dní sa budú stretávať s rôznymi členmi TU – rektor, 

prorektori, prodekani, zamestnanci, študenti atď. Pôjde o diskusie zamerané na zistenie stavu 

internacionalizácie na TU. Na základe výsledkov návštevy expertov a plánovaných výdavkov 

sa vytvorí akčný plán zahrňujúci aktivity, ktoré musí TU vykonať, aby naplnila ciele projektu 

a neprišla o pridelené fondy. Plnenie akčného plánu a kontrola plnenia je plánovaná do 

septembra 2025.  

Vzhľadom na to, že termín uvedenej kontroly kolidoval so stanoveným termínom 

zasadnutia KR TU, na návrh rektora bol konsenzuálne prijatý návrh na zmenu termínu 

zasadnutia KR TU, a to 21. 10. 2024.  
Poverená prorektorka ďalej informovala, že v dňoch 17.-20.9.2024 sa vo francúzskom 

meste Toulouse zúčastnila prestížneho veľtrhu vysokých škôl EAIE. Medzi viac ako 7 000 

účastníkmi a vyše 200 vystavovateľskými stánkami mala univerzita príležitosť predstaviť 

svoje študijné programy v slovenskom stánku spolu s ďalšími slovenskými vysokými 

školami. Naša účasť na tomto podujatí bola umožnená vďaka finančnej podpore ministerstva 

školstva a zdrojom z Plánu obnovy.  

Do pozornosti dala, že v dňoch 25. - 28. 9. 2024 sa vo Švédsku bude konať prvé 

pracovné stretnutie aliancie univerzít KreativEU, ktorého sa spolu s kolegyňami z oddelenia 

pre vonkajšie vzťahy zúčastní. Pôjde o prvé stretnutie v nadväznosti na schválenie 

financovania aliancie. Na stretnutí bude predstavená organizačná schéma aliancie a definovať 

sa budú ďalšie kroky po podpise grantovej zmluvy.  

Ďalej oboznámila prítomných s informáciami ohľadom schváleného rozvojového 

projektu v rámci výzvy v oblasti zavedenia podporných programov pre vedúcich pracovníkov 
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na vysokých školách. Projekt realizujeme v spolupráci s UCM v Trnave, s ktorou sme sa 

o schválenie uchádzali. Smerovaný je na podporu vedúcich zamestnancov v oblasti riadenia a 

personálneho manažmentu. V najbližšom období bude pripravené portfólio programov 

a školení, ktorých sa budú môcť vedúci zamestnanci zúčastniť. O postupe v riešení projektu 

bude ďalej informovať.  

 

 

Bod 7 

 

7.1  

Kvestorka univerzity informovala prítomných o stave plnenia úlohy RPÚ 2024 - 

Pokračovať v rekonštrukcii a modernizácii priestorov pracovísk všetkých súčastí univerzity, 

tak aby boli konkurencieschopné a vytvárali pozitívne a stimulujúce prostredie pre 

zamestnancov i študentov univerzity. Ako uviedla, v súčasnosti je v stave prípravy riešenie 

nových kancelárskych priestorov pre rozširujúce sa projektové oddelenie a oddelenie pre 

verejné obstarávanie. V tejto súvislosti sa bude rekonštruovať počítačová miestnosť na 

druhom poschodí v budove rektorátu. KR TU v tejto súvislosti prijalo uznesenie: 
  

UZNESENIE KR TU 3/6-24092024 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2024 - 

Pokračovať v rekonštrukcii a modernizácii priestorov pracovísk všetkých súčastí 

univerzity, tak aby boli konkurencieschopné a vytvárali pozitívne a stimulujúce 

prostredie pre zamestnancov i študentov univerzity. 

Z: Ing. Naništová  

 

7.2 

 Ďalej kvestorka univerzity oboznámila členov KR TU so stavom plnenia úlohy RPÚ 

2024 - Pokračovať so stavebnými úpravami a modernizáciou technických zariadení budovy 

PDF - II. etapa. Informovala o plánovanej výmene okien, na ktorú bola univerzite pridelená 

kapitálová dotácia. V tejto súvislosti požiadala o vyjadrenie dekanku PdF TU, či sa bude 

uvedená rekonštrukcia realizovať vzhľadom na zámer zakúpenia budovy na Paulínskej ulici 

v Trnave. Na základe jej vyjadrenia sa kvestorka pokúsi požiadať o zmenu účelu pridelenej 

dotácie a následne sa bude v tejto veci pokračovať. Dekanka PdF TU poukázala na 

prioritnejšiu potrebu riešenia vzduchotechniky v aule PdF TU. Uvedená úloha RPÚ naďalej 

ostáva v riešení. KR TU prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 4/6-24092024 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2024 - 

Pokračovať so stavebnými úpravami a modernizáciou technických zariadení budovy 

PdF - II. etapa. 

Z: Ing. Naništová  

 

7.3 

V rámci ďalšieho bodu programu kvestorka univerzity informovala o stave plnenia 

úlohy RPÚ 2024 - Obstaranie a implementáciu certifikovaného systému správy registratúry. 

Uviedla, že elektronický systém správy registratúry bol obstaraný. Prebehol úvodný kick-off 

meeting za účasti zástupcov univerzitných súčastí a zástupcov vysúťaženej spoločnosti ICZ 

Slovakia, a.s.,. V súčasnosti už prebiehajú pracovné stretnutia za účelom nastavenia 

a implementácie systému v podmienkach univerzity. KR TU prijalo uznesenie:  
 

UZNESENIE KR TU 5/6-24092024 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2024 - 

Obstaranie a implementáciu certifikovaného systému správy registratúry. 

Z: Ing. Naništová  
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Následne kvestorka univerzity oboznámila prítomných s aktuálnymi záležitosťami 

z ekonomickej oblasti univerzity.  

Do pozornosti dala dve zákonné úpravy, ktoré prebehli. Jedna sa týkala zmeny výšky 

stravnej jednotky. Na základe realizovaného kolektívneho vyjednávania bol prijatý dodatok č. 

2 ku Kolektívnej zmluve, ktorým bola s účinnosťou od 1. 9. 2024 zvýšená stravná jednotka zo 

sumy 5,90 € na 6,30 €.  

Ďalšia zmena nastala v oblasti verejného obstarávania. Od 1.8.2024 je účinná novela 

zákona o verejnom obstarávaní. Okrem iného sa novelou menia finančné limity. Novelou 

dochádza k navýšeniu finančného limitu pre zákazky, ktoré nespadajú pod zákon o verejnom 

obstarávaní (tzv. zákazky malého rozsahu) a to z 10 000 eur na 50 000 eur bez DPH 

v priebehu kalendárneho roka alebo počas platnosti zmluvy, ak sa uzatvára na dlhšie obdobie 

ako jeden kalendárny rok. Doteraz zákon rozlišoval zákazku s nízkou hodnotou, podlimitnú 

a nadlimitnú zákazku. Nová právna úprava zákazku s nízkou hodnotou úplne zrušila. Od 

1.8.2024 si fakulty budú zabezpečovať len zákazky malého rozsahu. Ostatné zákazky budú 

realizované prostredníctvom referátu VO. Uvedená zmena bola premietnutá do usmernenia 

kvestorky, ktoré bolo zaslané zamestnancom univerzity.  

V nadväznosti na zmeny v oblasti verejného obstarávania dala do pozornosti prípravu 

zmeny vnútorného predpisu o verejnom obstarávaní, najmä v oblasti jeho centralizácie.  

V súvislosti s riešením bezpečnosti na TU informovala o realizácii elektronizovaného 

prístupu na rektorát, ktorý sa bude riešiť v najbližších dňoch. Na kvestoráte bol realizovaný 

v priebehu celkovej rekonštrukcie priestorov.  

Následne dala do pozornosti, že boli spracované 4 návrhy zmien pravidiel 

hospodárenia, ktoré sú výsledkom rokovaní tajomníčok fakúlt s kvestorkou. Predmetné 

návrhy boli zaslané dekanom fakúlt, následne bude iniciované stretnutie na úrovni dekanov 

o ďalšom postupe.  

 

 

Bod 8 

 

V rámci ďalšieho bodu rokovania riaditeľka kancelárie rektora TU, dr. Krupová 

informovala o plánovaní termínu prezentácie informačného systému hodnotenia 

akademických zamestnancov (IS HAP) a informačného systému hodnotenia odborných 

zamestnancov (IS HOP) od Univerzity Palackého v Olomouci, ktorého kúpu a implementáciu 

schválilo KR TU na svojom poslednom výjazdovom rokovaní. Prezentácia sa na základe 

konsenzuálnej dohody uskutoční dňa 8.10.2024 o 10.00h v zasadacej miestnosti rektora TU.   

Ďalej dr. Krupová oboznámila prítomných s opätovným spustením bezplatného 

rankingu U_multirank podporovaného Európskou komisiou, do ktorého bola univerzita 

zapojená až do jeho pozastavenia v roku 2022. Je však potrebná opätovná registrácia, s čím 

KR TU súhlasilo.  

Následne informovala o ukončení študentských ankiet za akademický rok 2023/2024 

– Predmetová anketa a Spokojnosť s kvalitou výučby, materiálnych, technických a 

informačných zdrojov v LS 2023/2024. Vyhodnotenie a stanovisko vedenia k uvedeným 

anketám bolo zverejnené na webovom sídle a zaslané jednotlivým fakultám. Zároveň 

pripomenula, že od októbra začne zber dát do absolventskej ankety.  
 

Bod 9 

 

Na úvod posledného bodu rokovania odovzdal poverený rektor slovo predsedovi AS 

TU, doc. Vargovi.  

Predseda AS TU informoval, že očakáva výzvu zo strany ŠRVŠ na vyhlásenie volieb, 

vzhľadom na blížiaci sa koniec funkčného obdobia členov Valného zhromaždenia. Do 

pozornosti dal, že najbližšie voľby do ŠRVŠ sa prvýkrát uskutočnia elektronickou formou 

prostredníctvom MS Teams formulárov v nadväznosti na novelizáciu Zásad volieb AS TU 
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pre voľby do ŠRVŠ. Na základe priebehu volieb uvedeným spôsobom následne zváži využitie 

uvedenej formy volieb aj v súvislosti s voľbami do AS TU.  

Zároveň pripomenul blížiaci sa termín zasadnutia volebného zhromaždenia za účelom 

voľby kandidáta na funkciu rektora TU, ktoré sa uskutoční 1.10.2024 v Aule Pazmenum.  

 

V rámci posledného bodu rokovania poverený rektor univerzity informoval, že dňa  

23. 9. 2024 sa uskutočnilo slávnostné otvorenie akademického roka 2024/2025 spojené 

s udelením Ceny rektora TU vybraným študentom za šírenie dobrého mena univerzity. V tejto 

súvislosti poukázal na potrebu zjednotenia štruktúry predkladaných návrhov na ocenenie 

študentov, vzhľadom na to, že návrhy sú predkladané v rôznej dĺžke a štruktúre. Vzhľadom 

na to, že jednotlivé návrhy sú prezentované na slávnostnej akadémii, bolo by vhodné, aby 

bolo v jednotnej štruktúre.  

Ďalej informoval o odovzdaní titulu profesor Emeritus prof. Jánovi Lazarovi z PF TU 

a požiadal dekanku PF TU, doc. Novotnú, aby o podujatí informovala. Dekanka PF TU 

uviedla, že v dňoch 26. - 27. 9. 2024  sa uskutoční medzinárodný vedecký kongres Trnavské 

právnické dni 2024, v rámci ktorého bude na spoločenskom večeri udelený titul profesor 

Emeritus prof. Lazarovi pri príležitosti jeho životného jubilea.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

Dekanka PdF TU, doc. Peterková informovala prítomných o konaní podujatia 

„Európsky deň jazykov“, ktorý sa každoročne organizuje 26. septembra na počesť jazykovej 

rôznorodosti vyhlásenej Radou Európy v roku 2001.  

Ďalej riaditeľka kancelárie rektora TU, dr. Krupová informovala členov KR TU 

o konaní podujatia „Minifestival príležitostí“ dňa 1. 10. 2024, ktorý je organizovaný členmi 

Študentskej rady TU. V tejto súvislosti poverený rektor univerzity udelil študentom rektorské 

voľno.  

Dekan FZaSP TU, prof. Slaný otvoril v rámci diskusie problematiku študentských 

mailov prichádzajúcich z iných domén ako tvu.sk a problematiku riešenia študentských 

záležitostí zo strany rodičov študentov. Poverený rektor univerzity poďakoval za uvedené 

podnety a odporučil uvedené riešiť v spolupráci s právničkou univerzity, dr. Krajčovičovou.  

 

Následne poverený rektor univerzity informoval prítomných, že bol oslovený 

rektorkou UCM v Trnave s ponukou na organizáciu spoločného plesu trnavských univerzít. 

V tejto súvislosti odznela diskusia a na základe jej záverov sa KR TU konsenzuálne uznieslo, 

že nebude spolupracovať na organizácii spoločného plesu. Poverený rektor univerzity 

následne dal na zváženie možnosť organizácie 20. ročníku plesu TU. Dr. Krupová v tejto 

súvislosti uviedla, že zistia možnosti a podmienky pre organizáciu a následne bude 

o uvedenom informovať.  

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie 

ukončil. 

 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        poverený výkonom funkcie rektora  

Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

Trnava, 24. 9. 2024 


